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Medborgarförslag.

Med anledning av Reprisens beslut, att inte ta emot kontanter från den 1/7 21.
Känner jag mig nödgad att ta upp detta, för att man exkluderar många
personer med beslutet.

Att ta bort möjligheten att betala med, av Riksbankens utgivna sedlar och
mynt. Gör att man exkluderar folk från samhället.
Barn, äldre, människor med olika funktionsnedsättning och personer som inte
har tillgång till bankkort eller smarta telefoner.
Ett väl fungerande system för att genomföra betalningar är ju en
grundförutsättning, i vårt samhälle.

Mitt förslag är att Herrljunga kommun tar ett principbeslut, om att kontanter är
godkända som betalningsmedel inom Kommunens verksamhet så långt det är
möjligt .
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